
Protokół Nr 13/15

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się dnia 03.11.2015r.
o godz.14.00 w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
– Tadeusz Feliksiński

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu Nr 12/15

z dnia 22.09.2015r. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad i protokołu Nr 12/15 z dnia 22.09.2015r. nie
wniesiono żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad i protokół
za przyjęty. 

Ad.2.
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 1 – dot. kwoty 4.083zł.
(Zał.  nr  1)  Przeniesienie  środków z  działu  600;  rozdziału  60004 -  lokalny
transport zbiorowy § 4170 - bezosobowy fundusz płac do działu 900 rozdział
90095 §4260 - (zaopatrzenie w wodę, przeglądy uzbrojenia ppoż., dostawy
wody)  jest  konieczne  z  uwagi  na  bieżące  zapłacenie  faktur  na  dostawę
wody do  zdroii  ulicznych,  fontanny  w  Parku  Słowackiego  oraz  hydrantów
p.poż.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.  nr 2 – dot. kwoty
27.180zł.(Zał.  nr  2)  Zwiększenie  dochodów w  Miejskim  Centrum Pomocy
Społecznej dokonuje się na podstawie aneksu nr 7 z dnia 10 września 2015 r.
do  umowy  nr  1/09  z  dnia  8  lipca  2009  r. dotyczącej  dofinansowania  ze
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środków  PFRON  kosztów  działalności  Warsztatu  Terapii  Zajęciowej przy
MCPS w Pabianicach -  22.680  zł  ,  na podstawie  aneksu  nr  1  z  dnia  25
września 2015 r. do umowy nr 2/2015 z dnia 7 kwietnia 2015 r. w sprawie
finansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej ze środków Powiatu
Pabianickiego - 2.520 zł oraz w związku z uzyskaniem dochodu ze sprzedaży
wyrobów w wysokości  1.980  zł  wykonanym w 2014  r.  przez  uczestników
Warsztatu Terapii Zajęciowej, który jest zgodny z Rozporządzeniem Ministra
Gospodarki,  Pracy  i  Polityki Społecznej  z  dnia  25.03.2004  r.  w  sprawie
warsztatów  terapii  zajęciowej  z  zapisów  którego  wynika zasadność  jego
przeznaczenia  na  wydatki  związane  z  integracją  społeczną  uczestników.
Natomiast środki uzyskane z PFRON i Powiatu Pabianickiego w wysokości
25.200 zł po stronie wydatków przeznacza się na wynagrodzenia i wydatki
bieżące.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
w  budżecie  miasta  Pabianic  na  2015  rok  –  proj.  nr  3  –  dot.  kwoty
15.000zł.  (Zał.  nr  3)  W  związku  z  rezygnacją  realizacji  zadania
inwestycyjnego pn. „Zakup UPS 2 szt. " zapisanego w budżecie Kancelarii
Prezydenta Miasta środki w wysokości 15.000 zł przeznacza się na zakup
maszyny  do  mielenia  mięsa  w  Schronisku.  Zakup  ten  jest  niezbędny  do
przygotowywania taniego  pokarmu  dla  psów  zgodnie  z  zaleceniami
pokontrolnymi.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.  nr 4 – dot. kwoty
74.000zł. (Zał. nr 4) Zmiany w projekcie uchwały związane są z wykonaniem
planu  dochodów na  2015  r.  z  tytułu  opłat  za  korzystanie  z  zezwoleń  na
sprzedaż  napojów  alkoholowych  na  poziomie  wyższym  niż  pierwotnie
zakładano, tj. na kwotę w wysokości 74.000 zł. Ww. kwota zostanie ujęta w
budżecie  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  po  stronie
wydatków wg klasyfikacji: Dział 756, Rozdział 75618 § 0480 – informacja o
dochodach  z  tytułu  zezwoleń  na  sprzedaż  alkoholu.  Uzyskana  w  wyniku
wzrostu dochodów kwota 74.000 zł zostanie przeznaczona na zwiększenie
planu wydatków w budżecie Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych
w Dziale 851, Rozdział 85153 § 4210 i 4300 oraz Rozdział 85154 § 2360,
4210  i  4300.  Ww.  kwota  stanowi  uzupełnienie  brakujących  środków  na
realizację programów profilaktycznych, w tym na: wsparcie Poradni Leczenia
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Uzależnień działającej w strukturach PCM Sp. z o.o., otwarty konkurs ofert
w  zakresie  przeciwdziałania  uzależnieniom  i  patologiom  społecznym,
prowadzenie świetlicy środowiskowej przez Ośrodek Profilaktyki i  Integracji
Społecznej  przy  Miejskim  Centrum  Pomocy  Społecznej  w  Pabianicach,
prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej  i  edukacyjnej
w  zakresie  rozwiązywania  problemów alkoholowych,  w  szczególności  dla
dzieci  i  młodzieży  –  zakup  materiałów  informacyjnych,  informowanie
o dostępności usług terapeutycznych i pomocowych dla osób uzależnionych
ich  rodzin  oraz  prowadzenie  powszechnej  edukacji  w  zakresie  wiedzy
o szkodliwości alkoholu, działania mające na celu ograniczenie dostępności
narkotyków  i  innych  środków  odurzających  -  opracowanie  wkładki  do
pabianickich  gazet  zawierającej  ofertę  placówek  pomocowych  z  terenu
miasta.  Ponadto  dokonuje  się  zmian  w  załączniku  Nr  3  do  Uchwały
budżetowej poprzez zwiększenie planu dotacji dla Gminy Rzgów w związku
ze  zwrotem  przez  Miasto  Pabianice  wydatków ponoszonych  przez  tą
jednostkę samorządu związanych z dotowaniem niepublicznych przedszkoli
do których uczęszczają dzieci zamieszkałe w Mieście Pabianice. Zgodnie z
ustawą o systemie oświaty, jeżeli do przedszkola niepublicznego uczęszcza
uczeń niebędący mieszkańcem gminy dotującej to przedszkole, gmina której
mieszkańcem jest uczeń pokrywa koszty dotacji, a w przypadku przedszkoli
publicznych, koszty wychowania przedszkolnego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
w  budżecie  miasta  Pabianic  na  2015  rok  –  proj.  nr  5  –  dot.  kwoty
592.405zł. (Zał. nr 5) Po dokonaniu analizy planu wydatków za III kwartały br.
zaszła  konieczność  dokonania korekt  w  zaplanowanych  dotacjach  dla
przedszkoli i  szkól niepublicznych. Korekty podyktowane są zmniejszeniem
liczby  dzieci  uczęszczających  do  tych  placówek.  Oszczędności  środków
finansowych  pojawiły  się  również  w  planie  kosztów  dowozu  dzieci
niepełnosprawnych do szkół oraz w środkach przeznaczonych na stypendia.
Wobec  powyższego  można  urealnić  środki finansowe  przeznaczone  na
wynagrodzenia dla pracowników przedszkoli i gimnazjów.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.  nr 6 – dot. kwoty
200.000zł.  (Zał.  nr  6)  W wyniku  analizy  wykonania  dochodów za  9  m-cy
zachodzi konieczność zmniejszenia planu w paragrafie - grzywny, mandaty
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i  inne kary pieniężne od osób fizycznych o kwotę 200.000 zł. W związku
z wakatem na stanowisku Komendanta Straży Miejskiej oraz uaktualnieniem
planu zmniejsza  się  wydatki  Straży  Miejskiej  w  grupie  wynagrodzenia
i pochodne od wynagrodzeń o tę sama kwotę.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 7 – dot. kwoty 53.000zł.
(Zał.  nr  7)  Zwiększenie  dochodów  w  MCPS  następuje  w  związku  z
ponadplanowym wykonaniem odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone
przez  opiekunki  MCPS  oraz  opiekunki  Polskiego Komitetu  Pomocy
Społecznej.  Uzyskane  środki  finansowe  przeznacza  się  na  uzupełnienie
braków występujących w opłacie za pobyt podopiecznych w Domach Pomocy
Społecznej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 8.  (Zał. nr 8)
Przedłożony projekt Uchwały dotyczy zmian planu wydatków po dokonanej
analizie  wykonania  budżetu  za  III  kwartały.  Zmiany obejmują  następujące
wydziały.  Wydział Gospodarki Nieruchomościami:  zmniejszenie 450.000 zł -
oszczędności w grupie wydatków bieżących z tytułu niższych kosztów: opłat
notarialnych,  ogłoszeń  prasowych,  ekspertyz  i  opinii  związanych
z  oszacowaniem  nieruchomości,  podatku  od  nieruchomości.
Wydział Budżetu i Finansów: - zmniejszenie 900.000 zł - uwolnienie planu z
tytułu rozliczenia poręczeń i gwarancji (MZK, ZWiK) - zmniejszenie 44.500 zł
- częściowe uwolnienie planu rezerwy ogólnej. Kancelaria Prezydenta Miasta:
zmniejszenie 30.000 zł  -  w grupie wydatków inwestycyjnych (rezygnacja z
zakupu UPS ). Wydział Edukacji Kultury i Sportu: -zwiększenie 879.500 zł w
tym:  Placówki  oświatowe  -  653.000  zł  energia  cieplna  -  197.000  zł,
wynagrodzenia  z  pochodnymi,  14.500  zł,  awaria  instalacji  wodnej
(Przedszkole  Nr  14),  Muzeum  -  15.000  zł  dotacja  podmiotowa.  Wydział
Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych:  zwiększenie  103.000  zł  -  z
przeznaczeniem  na  realizację  współfinansowania  pobytu  dzieci  z  Miasta
Pabianic  w  placówkach  opiekuńczo-wychowawczych  i  rodzinach
zastępczych,  przeniesienie  kwoty 65.000 zł  między działami w wydziale  z
przeznaczeniem  na  działalność  bieżącą  placówki  Dom  Dzienny  „  Senior-
Wigor". Zespół Inżyniera Miasta: zwiększenie 1.024.000 zł w tym: 994.000 zł
realizacja działań w zakresie lokalnego transportu  zbiorowego,  utrzymania
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i  konserwacji  sieci  kanalizacji  deszczowej  i  oświetlenia.  30.000  zł  wydatki
inwestycyjne  (budowa  nowych  wpustów  ulicznych-podłączenie  wpustu
deszczowego w ul. Willowej do kanalizacji deszczowej w ul. Warszawskiej.
Miejskie  Centrum  Pomocy  Społecznej:  zwiększenie  97.000  zł  -  obejmuje
grupę  wydatków  bieżących  i  dotyczy  odpłatności  za  pobyt
podopiecznych  w  Domach  Pomocy  Społecznej.  Dla  sfinansowania
powyższych  zmian  wprowadza  się  kwotę  wolnych  środków  w  wysokości
679.000 zł.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  zapytał  o  Lokalny  Transport
Zbiorowy 550.000 zł. 

Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła wniosek Zespołu Inżyniera Miasta
o zwiększenie wydatków w budżecie Miasta Pabianic na rok 2015 w łącznej
kwocie 1.024.000 zł. (Zał. nr 9 )

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Feliksiński poprosił  o wyjaśnienie spadku
dochodów ze sprzedaży biletów komunikacji miejskiej.

Skarbnik  Miasta  Elżbieta  Łosiak powiedziała,  że  odpowiedź w tej  sprawie
została przekazana dla Komisji Rewizyjnej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
w  budżecie  miasta  Pabianic  na  2015  rok  –  proj.  nr  9  –  dot.  kwoty
12.300zł. (Zał. nr 10) W związku z planowanym uzyskaniem dofinansowania
z  budżetu  Urzędu  Marszałkowskiego Województwa  Łódzkiego  na  zakup
ciężarowego  samochodu  ratowniczo  -  gaśniczego  zwiększa  się plan
Wydziału  Spraw  Obywatelskich  w  celu  pokrycia  wydatków  związanych  z
przygotowaniem studium wykonalności i wniosku o dofinansowanie zakupu.
Źródłem pokrycia są uwolnione środki z rezerwy ogólnej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 10 – dot. kwoty
15.000zł.  (Zał.  nr  11)  Przeniesienie  kwoty  15.000  zł  między  działami
klasyfikacji  budżetowej  w  Wydziale  Spraw Społecznych  i  Gospodarczych
wynika z  konieczności  zwiększenia planu wydatków z przeznaczeniem na
działalność placówki Dom Dzienny „Senior-Wigor".
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Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 1.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 11 – dot. kwoty 27.000zł.
(Zał. nr 12)  Projekt ERASMUS+ (umowa nr 2015-1-PL01-KA219-016502_1
z dnia 1.09.2015 r.) realizowany jest przez Gimnazjum nr 1 w Pabianicach.
Jest to projekt współpracy międzynarodowej w dziedzinie edukacji. Realizacja
obejmuje lata 2015-2018. Partnerami projektu są szkoły z Norwegii,  Turcji,
Włoch,  Grecji,  Hiszpanii  i  Portugalii.  Tematyka projektu  związana  jest  z
szeroko  pojętym  zdrowym  stylem  życia  i  zdrowym  odżywianiem.
Systematyczne  spotkania  grupy  partnerskiej  będą  obejmowały  zajęcia
warsztatowe  oraz wymianę  doświadczeń  między  uczniami  różnych
narodowości.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 12 – dot. kwoty
20.515,60zł.  (Zał.  nr  13)  Powyższe zmiany dotyczą konieczności  realizacji
zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy
w ramach rozdziałów klasyfikacji budżetowej 80149 i 80150. Zgodnie z art. 32
ustawy  okołobudżetowej  z  5.12.2014  r.  każda  jednostka samorządu
terytorialnego  w  roku  2015  musi  ponieść  wydatki  na  zadania  związane
z kształceniem specjalnym dzieci i młodzieży w wysokości nie mniejszej, niż
kwota części oświatowej subwencji ogólnej przekazana jst na ten cel. Zmiana
liczby dzieci uczęszczających do placówek niepublicznych i  posiadających
orzeczenie  o  potrzebie kształcenia  specjalnego wymaga aktualizacji  planu
dotacji dla tych placówek.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały  zmieniający
Uchwałę  Nr  LXVIII/588/06  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach
z  dnia  30  sierpnia  2006  r.  w  sprawie  budżetu  Gminy  Miejskiej  w
Pabianicach w latach 2008 – 2021 – proj. nr 13.  (Zał. nr 14)  Z uwagi na
planowane  przez  Miasto  zakończenie  programu  naprawczego  z  datą
31.03.2016  r.  a  co za  tym  idzie  konieczność  kumulowania  środków
budżetowych  dokonuje  się  rozłożenia  w  czasie wydatków  budżetu
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związanych  z  aportem gotówkowym  dla  spółki  ZWiK.  Wysokość  środków
przeznaczonych na powyższe a związane z realizacją przez spółkę projektu
finansowanego  z  Funduszu  Spójności  została  określona  Uchwalą  Rady
Miejskiej  Nr  LXVIII/588/06  z  dnia  30  sierpnia  2006  r.,  której  to  niniejszą
uchwałą dokonuje się zmiany. Obecny harmonogram i wysokość środków na
aport gotówkowy dla spółki ZWiK w latach 2015-2021 kształtować się ma w
następujący sposób:

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 14 – dot. kwoty
1.300.000zł.  (Zał.  nr  15)  Planowane  przez  Miasto  zakończenie  programu
naprawczego  z  datą  31.03.2016  r.  związane  jest  z koniecznością  m.in.
kumulacji środków na rachunku bankowym Miasta. W związku z powyższym
dokonuje  się zmian w budżecie  roku 2015 i  pierwotnie  zaplanowaną jako
wydatek majątkowy kwotę 1.300.000 zl na zwiększenie kapitału spółki ZWIK
przenosi się niniejszą uchwałą do planu rezerwy inwestycyjnej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 15 – dot. kwoty 91.500zł.
(Zał. nr 16)  Dokonano przeniesień środków finansowych między działami,
zabezpieczając  konieczne wydatki  na  wynagrodzenia  miesiąca  listopada
i grudnia pracowników Ośrodka Profilaktyki i Integracji Społecznej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 16 – dot. kwoty
77.302,91zł. (Zał. nr 17) Zwiększenie planu dochodów i wydatków następuje
w  związku  z  podpisaniem następujących  porozumień:  Porozumienie
Nr  2/2015  Zarządu  Powiatu  Pabianickiego  z  dnia  9  października  2015  r.
w  sprawie  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  na  terenie  miasta
Pabianice  -  60.000  zł;  Porozumienia  podpisane  przez  Miasto  Pabianice
z  5  Gminami,  ustalające  zasady  współfinansowania  międzygminnych
punktów katechetycznych do których na religie uczęszczają dzieci  będące
uczniami  szkół,  dla  których  niżej  wymienione  gminy  są  organem
prowadzącym: Gmina Pabianice, Gmina Konstantynów Łódzki, Gmina Łask,
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Gmina  Ksawerów,  Gmina  Zelów.  Po  stronie  wydatków  środki  będą
przeznaczone na  wynagrodzenia  nauczycieli  religii  jak  i  wydatki  związane
z  prowadzeniem,  rozliczaniem  i  administrowaniem  tychże  punktów  -
15.362,91 zł;  Porozumienie Nr 2/PAI/2015 z dnia 27.08.2015 r.  w sprawie
organizacji  Prac  Społecznie Użytecznych  w  ramach  Programu Aktywizacji
i  Integracji  - 1940 zł.  Są to prace dla 5 osób bezrobotnych bez prawa do
zasiłku  zamieszkałych  na  terenie  miasta  Pabianic  zarejestrowanych
w Powiatowym Urzędzie Pracy w Pabianicach.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na
lata 2015-2021 – proj. nr 17  (Zał. nr 18)   Aktualizacja WPF na lata 2015-
2021  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany  projekt  uchwały  jest
konsekwencją  wydanych  Zarządzeń  oraz  złożonych  projektów Uchwał  na
sesję w lipcu br. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 3 -
Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
określenia  stawek podatku  od nieruchomości.  (Zał.  nr  19)   Prezydent
Miasta zaproponował na 2016 rok nowe stawki podatku od nieruchomości
Zgodnie  z  art.  20  ust  2  ustawy  z  dnia  12  stycznia  1991r.  o  podatkach
i  opłatach  lokalnych  minister  właściwy  do  spraw  finansów  publicznych
ogłasza, w drodze obwieszczenia, w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej
Polskiej „Monitor Polski”, górne granice stawek kwotowych m. innymi podatku
od  nieruchomości.  Minister  Finansów  wskazuje  na  stawki  maksymalne
podatku,  których nie można przekraczać w podejmowanych aktach prawa
miejscowego.  Stawki  podatkowe  zróżnicowano   uwzględniając  sytuację
gospodarczą  mieszkańców  Pabianic  i  potrzeby  ekonomiczne  miasta.
Zwiększane są o 1 grosz na m 2 tj. zwiększenie do budżetu o 320.000 zł..

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz  powiedział,  że o 1 grosz miałaby
wzrosnąć  stawka  od  budynków  mieszkalnych,  o  1  grosz  od  gruntów
związanych  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej,  o  18  groszy  od
garaży. Za 45-metrowe mieszkanie mieszkaniec zapłaciłby 45 groszy więcej
za cały rok. Za działkę 500 m2  z domem 100 m2 – 6 zł więcej za cały rok,
prowadzący działalność przy tym samym metrażu – 15 złotych więcej za rok.
Właściciel 20 – metrowego garażu zapłaciłby 3 złote więcej za cały rok.
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Przy podatku od środku transportowych  zaproponowano przy samochodach
lżejszych wzrost podatku o 1%, dla samochodów cięższych – wzrost o 2,5%.
Po podniesieniu stawek wzrosłyby dochody w wysokości  464.000 zł.  Jeśli
Miasto  będzie  umiejętnie  sterowało  podatkami  lokalnymi  i  różnicowało
wysokość  stawek  –  podwyższając  je  m.in.  o  grosz  –  osiągnie  określony
wskaźnik dochodów podatkowych. To zwiększy szansę na otrzymanie dotacji
– subwencji wyrównawczej, którą wylicza się uwzględniając m.in. wskaźniki
dochodowe  samorządowe.  W 2016  roku  Miasto  przejmie  kolejne  zadania
narzucone  ustawami  m.in.  program  „Źródło”,  nastąpił  wzrost  obsługi
mieszkańców w USC i w dowodach osobistych, od 1 stycznia 2016 r. nastąpi
odprowadzanie vat-ów.

Komisja nie zaopiniowała  pozytywnie powyższego projektu uchwały.
Głosowanie: za – 3,   przeciw – 7,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
określenia  stawek  podatku  od  środków  transportowych.  (Zał.  nr  20)
Prezydent  Miasta  zaproponował  na  2016  rok  nowe  stawki  podatku  od
środków transportu. Zgodnie z art. 20 ust 2 ustawy z dnia 12 stycznia 1991r.
o  podatkach  i  opłatach  lokalnych  minister  właściwy  do  spraw  finansów
publicznych  ogłasza,  w  drodze  obwieszczenia,  w  Dzienniku  Urzędowym
Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski”, górne granice stawek kwotowych
m.  innymi  podatku od środków transportu.  Stawki  obowiązujące w danym
roku  podatkowym  ulegają  corocznie  zmianie  na  następny  rok  podatkowy.
Zróżnicowanie  stawek  podatkowych  zastosowano,  za  ustawodawcą,  w
odniesieniu  do  poszczególnych  przedmiotów  opodatkowania,  mając  na
uwadze  ich  parametry:  dopuszczalną  masę  całkowitą,  czyli  masę  własną
pojazdu  z  dopuszczalnym  ładunkiem,  rodzaj  zawieszenia,  wpływ  na
nawierzchnię drogi i środowisko.  Dla pojazdów lżejszych o mniejszym DMC,
czyli  znacznie  słabiej  oddziałujących  na  nawierzchnie  jezdne  stawki  są
zdecydowanie  niższe.  Dodatkowo  preferencją  objęte  są  pojazdy  z
zawieszeniem pneumatycznym lub uznanym za równoważne z nim. Pojazdy
cięższe,  zwłaszcza  przystosowane  do  używania  łącznie  z  naczepą,
przyczepy i naczepy używane z pojazdem silnikowym jako zespół pojazdów
oraz autobusy opodatkowane są stawkami wyższymi, ponieważ pojazdy te
mają wpływ na drogi i emisję spalin. Uwzględniając sugestie Rady Miejskiej
Pabianic  przyjęto   kryteria  różnicowania  stawek  w  oparciu  o  wskazane
powyżej  parametry.  W celu  uproszczenia  podatnikom rozliczeń,  realizując
dyspozycję art. 63 § 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997r. ordynacja podatkowa
zaproponowane  kwoty  zaokrąglono  do  pełnych  złotych.  Planowane  w
budżecie na 2016r. całoroczne wpływy z tego podatku to kwota 1.068.341,00
zł.  Przy  założeniu,  że   wszyscy  z  dotychczasowych  podatników  złożą  w
naszej gminie deklarację DT-1 na rok podatkowy 2016 i  zapłacą w 100%
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podatek w ustawowych terminach (I  rata  -  do 15 lutego i  II  rata  -  do 15
września roku podatkowego).Przy stawkach zaproponowanych  dochody z
podatku w 2016r. w stosunku do  planowanych wpływów za 2015r. wzrosłyby
o  145.841,00 zł.   Przy czym na taki wzrost mają wpływ, nie tylko wyższe
stawki  podatku  zaproponowane  w  uchwale,  ale  też   zwiększenie  liczby
zgłoszonych w 2015r. do opodatkowania pojazdów najcięższych. 

Komisja nie zaopiniowała  pozytywnie powyższego projektu uchwały.
Głosowanie: za – 1,   przeciw – 7,   wstrzymało się – 0.

Inżynier  Miasta  Andrzej  Różański  omówił  projekt  uchwały  zmieniający
uchwałę Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 27 lipca
2012  r.  w sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji  autobusowej.
(Zał. nr 21) Na podstawie §1 pkt 1 uchwały Nr XL/494/13 Rady Miejskiej w
Pabianicach z dnia 16 maja  2013 r.  zmieniającej uchwałę Nr XXIX/330/12
Rady Miejskiej  w Pabianicach z dnia 27 lipca 2012 r.  w sprawie opłat  za
usługi  lokalnej komunikacji  autobusowej,  która weszła w życie 20 czerwca
2013r.,  wprowadzono  opłatę  za  przewóz  psa  autobusami  miejskimi  -
niezależnie  od  tego  czy  jest  trzymany  na  rękach  czy  nie.  Wcześniej
obowiązujące zapisy zwalniały z opłat  psy trzymane na rękach. Dwuletnie
doświadczenia  pokazują,  że  wprowadzony  przepis  jest  nieżyciowy  i  zbyt
rygorystyczny.  Konieczność  wnoszenia  opłaty  za  małe  psy,  trzymane  na
rękach,  może  być  uznana  za  absurdalnie  nadgorliwą.  Podróżujący
autobusami  miejskimi  często  nie  są  świadomi,  że  przepisy  się  zmieniły
i  nawet za malutkiego psa trzeba wnosić opłaty, co rodzi zbędne sytuacje
konfliktowe.  Dochody  budżetowe  z  opłat  wnoszonych  za  przewóz  psa
trzymanego na rękach są na tyle marginalne, że proponuje się przywrócić
poprzednio obowiązującą zasadę, tj.  że za psa trzymanego  na rękach nie
wnosi  się  opłaty.  Projekt  tej  uchwały  zaopiniowały  pozytywnie  związki
zawodowe: OPZZ i Solidarność.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 9,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.3.
Radna Bożenna Kozłowska poprosiła o urealnienie kosztów osobowych dla
nowej placówki Dom Dzienny „Senior-Wigor". (Zał. nr 22)

Skarbnik Miasta Anna Łosiak powiedziała, że materiał zostanie poprawiony
i przekazany na sesji.

Na tym posiedzenie zamknięto. 
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Obrady zakończono o godz. 14.50

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczył

    
   AGNIESZKA MICHEL                                       TADEUSZ FELIKSIŃSKI
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